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Fil-navn: Besvarelse 

   

Besvarelse af spørgsmål nr. 109 stillet af Folketingets Udvalg for Udlændinge- 

og Integrationspolitik til ministeren for flygtninge, indvandrere og integration 

den 3. maj 2006 (UUI alm. del – spørgsmål nr. 109). 

 

Spørgsmål: 

”Hvor mange af de voksne beboere i asylcentrene er på psykofarmaka?” 

Svar: 

Udlændingestyrelsen har oplyst, at det ikke er muligt at udarbejde en opgørelse 

over, hvor mange asylansøgere på asylcentrene der er i behandling med psykofar-

maka. 

 

Årsagen hertil er, at indkvarteringsoperatørerne - som i henhold til operatørkontrak-

ten med Udlændingestyrelsen afholder medicinudgifter - ikke registrerer den enkel-

te asylansøgers medicinforbrug. Disse oplysninger fremgår alene af den enkelte 

asylansøgers fortrolige lægejournal.  
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